
ZAPISNIK 
 
Sa sjednice 2/2025 Izvršnog odbora HKS-a održane 14. travnja 2025. god. putem zoom aplikacije. 
Sjednica je započela u 19.00 sati. 
 
PRISUTNI: predsjednica Zdravka Poljaković, glavna tajnica Barbara Knežević, potpredsjednik Domagoj 
Katić, članovi Mirna Matković, Mija Brnić, Emilia Džambo, Zoran Uravić, Željko Valuh i Antun 
Medvidović 
 
Gđa. Poljaković pozdravila je prisutne i zahvalila im na odazivu. 
 
Kvorum je konstatiran te sjednica može započeti s radom. 
Gđa. Poljaković predložila je slijedeći: 
 
    DNEVNI RED 
 

1. Prihvaćanje prijedloga Dnevnog reda 

2. Prihvaćanje Zapisnika prošle sjednice IO-a 

3. Potvrda konstituiranih tijela Saveza (izvješće Ureda) 

4. Glasovanje o prijedlozima za imenovanje izbornika aktivnih sportskih disciplina saveza 

5. Rezultati provedenog Natječaja za potporu organizatorima natjecanja (izvještava 

Predsjednica) 

6. Prijedlog i potvrda dopune Kalendara natjecanja sukladno naknadnim prijavama (izvješće 

Ureda) 

7. Prijedlog i potvrda članova stručnih odbora: 

a) Odbor za edukaciju, trenere i instruktore (prijedlog članova: gđa. Emilia Džambo, gđa. 

Matea Koscis, gosp. Geza Nagy, gosp. Edi Petrović) 

b) Odbor za veterinarstvo (prijedlog prof dr sc Nikica Prvanović Babić, prof dr sc Nika 

Brkljača Bottegaro, dr Goran Csik) 

c) Odbor za razvoj neaktivnih konjičkih disciplina HKS-a – privremeni stručni odbor prema 

odluci IO (prijedlog članova Odbora: gđica Petra Bikić, gđa. Mirjana Renard, gđa. Barbara 

Knežević, gđa. Zdravka Poljaković  Skurić) 

8. Izbor predstavnika Komisije sportaša u IO – tumačenje (izvještava Glavna tajnica) 

9. Razno 

 
TOČKA 1 
 
Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
TOČKA 2 
 
Zapisnik sa sjednice IO-a održane 5. ožujka 2025.god. jednoglasno je usvojen. 
 
TOČKA 3 
 
Gđa. Poljaković obavijestila je prisutne da su konstituirani slijedeći odbori te izabrani njihovi 
predsjednici: 
Odbor za prepone – Emilia Džambo 
Odbor za dresuru – Ivana Cigit 



Odbor za daljinsko – Tajana Kesić Šapić 
 
Gosp. Katić obavijestio je prisutne da su tri člana odbora za zaprege legitimna no da članice KK Nexe i 
DEĐL još nisu evidentirale svoje listiće pa moli da se još malo pričeka s potvrdom Odbora za zaprege. 
Odbor će biti konstituiran idućih dana. 
 
Svi ostali odbori aktivnih disciplina i njihovi predsjednici jednoglasno su potvrđeni. 
 
TOČKA 4 
 
Gđa. Poljaković obavijestila je članove da su odbori predložili izbornike po disciplinama kako slijedi: 
PREPONE – Renato Levanić – zadovoljava sve propisane uvjete za izbor izbornika 
DRESURA – Iva Jurak Lukičić - zadovoljava sve propisane uvjete za izbor izbornika 
DALJINSKO – Zoran Uravić. Gosp. Uraviću nedostaje kriterij kategorizacije trenera no obzirom da je 
gosp. Uravić predložen od strane Odbora i da su svi članovi discipline zadovoljni dosadašnjim radom 
gosp. Uravić se predlaže za izbornika. Predlaže se da gosp. Uravić bude v.d. izbornika dok se ne 
zadovolje svi propisani uvjeti. 
Gosp. Levanić i gđa. Jurak Lukičić jednoglasno su potvrđeni za izbornike dok je izbornik za daljinsko 
jahanje gosp. Uravić jednoglasno potvrđen za v.d. izbornika dok se ne pronađe osoba koja zadovoljava 
sve uvjete. 
ZAPREGE – nakon što se konstituira odbor biti će predložen izbornik. 
 
TOČKA 5 
 
Financijskim planom za 2025.god. predviđena su sredstva za potpore organizaciji natjecanja za koja se 
smatra da su od posebnog značaja a održavaju se na područjima kojima je potrebna pomoć za razvoj 
sporta, u iznosu od 50.000€. 
Objavljen je natječaj s jasnim kriterijima. Pristiglo je 13 prijava klubova te su sredstva podijeljena 
temeljem pristiglih zahtjeva a odnose se na troškove natjecanja i službenog osoblja. 
Svi klubovi kojima je odobrena potpora obaviješteni su o prihvaćanju zamolbe  te na koji način trebaju 
opravdati troškove.  
Gđa. Knežević rekla je da svi organizatori dobili sredstva za iste troškove kao što su troškovi sudaca, 
postavljača parkura, liječnika, hitne, veterinara, mjerenja vremena i putni troškovi. 
Gđa. Poljaković rekla je da su se prilikom odobravanja sredstava vodili istim kriterijima odobravanja 
troškova  kao i za ostala natjecanja koje HKS sufinancira. 
 
Gosp. Katić pohvalio je osjećaj HKS-a prema organizatorima. 
 
TOČKA 6 
 
Gđica. Brnić izvjestila je da su oba pristigla prijedloga za dresuru prihvaćena i da se mogu upisati 
kalendar. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
Gosp. Katić pitao je je li pronađen organizator PH u dresuri na što je gđica. Brnić rekla da za sad nema 
nikakvih novosti. KK Evago odustao je od organizacije PH a Savez je poslao svim klubovima poziv za 
kandidaturu za organizaciju PH no u predviđenom roku nije pristigla niti jedna prijava. 
Gđa. Džambo je rekla da postoji mogućnost da KK Batida preuzme organizaciju no da još ništa nije 
definirano te da će biti u kontaktu s gđicom. Brnić i odborom za dresuru. 
Gđa. Poljaković je rekla da ako je pitanje potpore saveza, savez može sudjelovati. Gđica. Brnić rekla je 
da su osim financija u pitanju i uvjeti i termin natjecanja. Naglasila je kako PH nije jednostavno 
organizirati. 
Gđa. Poljaković naglasila je da je savez na raspolaganju ukoliko može ikako pomoći. 



 
TOČKA 7 
 
Gđa. Poljaković rekla je da je su Odbor sudaca i stewarda te Odbor postavljača parkura i saveza 
konstituirani. 
Prema Statutu HKS-a IO osniva i potvrđuje slijedeće odbore: 
a.) Odbor za edukaciju, trenere i instruktore 
      Za članove odbora predloženi su: Emilia Džambo, Matea Kocsis i Eduard Petrović 
      U odbor mogu biti izabrani i dodatni članovi. 
      Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
b.) Odbor za veterinarstvo 
      Za članove odbora predloženi su: Nikica Prvanović Babić, Nika Brkljača Bottegaro i Goran Csik 
      Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
c.) Odbor za razvoj neaktivnih konjičkih disciplina HKS-a 
     Odbor bi se primarno bavio aktivacijom eventinga. Jedan od članova odbora bila bi gđica. Bikić  
     koja je bila i predsjednica odbora za eventing. Gosp. Valuh pitao je što je s osobama koje su  
      komentirale deaktivaciju discipline te se željele uključiti u radi ove discipline tijekom godišnje     
     Skupštine kad se raspravljalo o eventingu. Gđa. Poljaković rekla je da gosp. Ulaga ne može biti član  
     odbora jer je u Stegovnoj komisiji no da će imati priliku surađivati. Gđa. Džambo predlaže da jedan 
     od članova odbora bude netko iz dresure tko ima volje raditi te predlaže gosp. Valuha. 
     Gosp. Valuh predložio je gđu. Olujić koja se već educirala za eventing suca pri EEF.  
     Gđa. Poljaković rekla je da nema ograničenja o broju članovu odbora. 

     Nakon rasprave, predložen je odbor u sljedećem sastavu: Petra Bikić, Sanja Olujić, Zdravka  
     Poljaković Skurić, Barbara Knežević i Mirjana Renard. 
    Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
TOČKA 8 
 
Prema Statutu HKS-a jedan od članova IO-a je predstavnik Komisije sportaša. 
Kad bude izabran predstavnik Komisije sportaša predsjednica će predložiti još jednog člana IO-
a te predlaže da to bude osoba iz medija, odnosno jedna naša sportska novinarka.  
IO je suglasan s prijedlogom predsjednice. 
Gđa. Knežević objasnila je da svaki sportski odbor treba izabrati predstavnika sportaša. 
Predlaže da se izbori održe online a za predstvnika glasaju svi natjecatelji koji imaju aktiviranu 
licencu za disciplinu. Svi predstavnici sportaša zajedno biraju jednog predstavnika. 
Gosp. Baković pripremit će platformu za glasanje. Gđa. Poljaković predlaže da rok bude do 
kraja svibnja. 
Gosp. Valuh naglasio je da kandidati moraju zadovoljavati određene uvjete. Kad svaka 
disciplina odabere svog predstavnika tada će se  tražiti dostavljanje potvrde o nekažnjavanju. 
Gosp. Katić rekao je da treba napisati odluku o provedbi i odabiru kandidata. Gđa. Knežević 
pripremit će odluku o provođenju izbora. 
 
TOČKA 9 (Razno) 
 
9.1. promjena sportskog državljanstva za gospodina Bojana Lipovca 
Gđa. Poljaković rekla je da je na ured stigao email u kojem FEI obavještava da je gosp. Bojan 
Lipovac zatražio promjenu sportskog državljanstva iz hrvatskog u slovensko. U svom mailu FEI 
spominje i suglasnost HKS-a koja je potrebna za promjenu sportskog državljanstva 
Gosp. Lipovac natjecatelj je u daljinskom jahanju i predsjednik KK Magušar. 



KK Magušar prošle godine nije sudjelovao u radu HKS-a. 
Obzirom da taj klub ima otvorene stavke prema HKSa bio im je upućen  poziv na plaćanje na 
koji je odgovoreno da  oni ne sudjeluju u radu HKS-a te da više ne žele biti članovi. KK Magušar 
je stoga potom brisan  iz članstva HKS-a sukladno Statutu. 
. 
Gosp. Uravić koji je 2023.god. bio uljučen u SP te je njegova članica sudjelovala na istome kao 
i gosp. Lipovac rekao je da je i gđici. Šošić i gosp. Lipovcu isplaćena akontacija u istom iznosu 
točnije 3.123€. Napomenuo je kako je gosp. Lipovac vozio konje a gđica. Šošić je plaćala sve 
troškove. Također gosp. Lipovac je platio avio kartu za kćer gosp. Lipovca. 
Po povratku s puta kad je napravljen konačan obračun gosp. Lipovac nije želio potpisati putni 
nalog koji mu je dostavljen jer je smatrao da nisu upisani svi troškovi koje je dostavio. 
Obzirom da putni nalog od gosp. Lipovca nije potpisan HKS nije mogao zatražiti povrat 
sredstava od HOO-a a koji je u financijskom planu imao sredstva za SP, te je HKS ostao u 
gubitku zbog plaćanja akontacije koja nije vraćena iz odobrenih financija HOOa. 
Gđa. Poljaković temeljem svega navedenog nije suglasna sa izdavanjem suglasnosti gosp. 
Lipovcu sve dok  gospodin Lipovac ne riješi dospjela dugovanja HKSu.  Svi članovi suglasni su 
sa mišljenjem predsjednice. 
 
9.2. promjene stavke „gostujuća licenca“ u Cjeniku HKSa 
 
Gđa. Poljaković rekla je da se u Cjeniku nalazi stavka „gostujuća licenca“ koja se naplaćuje po 
cijeni od 20,00€ no postoji i klauzula reciprociteta odnosno ako nacionalni savez zemlje na 
čijim natjecanjima sudjeluju naši jahači ne naplaćuje gostujuće licence tada niti HKS ne 
naplaćuje gostujuće licence natjecateljima te zemlje, odnosno naplaćuje onoliko koliko se i 
hrvatskim natjecateljima naplaćuje od strane saveza dotične zemlje 
Iz cjenika treba brisati iznos od 20€ te ostaviti samo klauzulu o reciprocitetu. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
9.3. Suđenje – zaprege 
 
Gđa. Poljaković rekla je da se u 12. mjesecu prošle godine održala edukacija za službeno 
osoblje u disciplini zaprege. Organizator je uredu dostavio izvješće u kojem su edukatori naveli 
tko je sposoban za obavljanje određenih dužnosti službenog osoblja a tko i što još treba 
napraviti da bi mogao postati sudac. 
Za određene osobe napisano je da mogu samostalno suditi na utakmicama CC-a u zapregama. 
Gosp. Katić je naglasio da su dva suca najavila odlazak iz suđenja te postoji veliki problem oko 
nedostatka sudaca u zapregama. Iz tog razloga je i organizirana edukacija u Pleternici a od 
aktivnih sudaca HKS-a sudjelovale su gđa. Vaniš i gđa. Olujić no bilo je i puno zaniteresiranih 
osoba iz zaprežnog sporta. U dogovoru sa edukatorima edukacija je usmjerena na suđenje.Svi 
koji su sudjelovali dobili su zaključke od strane međunarodnih edukatora. 
Gđa. Olujić i gđa. Vaniš  temeljem ovog tečaja pozvane su na daljnju međunarodnu edukaciju 
za viši rang sudaca. 
Gosp. Katić rekao je da je u dogovoru sa odborom za zaprege dogovoreno suđenje u sjeni a da 
za utakmice CC-a mogu suditi osobe koje su odradile edukaciju u Pleternici te moli IO da 
prihvati taj prijedlog. 
Gđa. Poljaković zamolila je prisutne da se odobri ovakav sistem. 
Gosp. Valuh istaknuo je kako pravilnik jasno propisuje na koji način se može postati sudac. 



Gđa. Olujić i gđa. Vaniš sudjelovale su već i na FEI edukaciji za zaprežne suce u Poljskoj što je 
suprotno onome što je propisano pravilnikom. Stoga g. Valuh nije  suglasan s prijedlogom 
gosp. Katića i predsjednice. 
Gosp. Katić moli da se odobri uvjetna licenca za suđenje na CC zaprege kako bi mogli održati 
ta natjecanja te napominje kako se radi o osobama koje su već dugi niz godina u zaprežnom 
sportu. 
Gosp. Valuh pitao je kako će biti označene te uvjetne licence. 
Gosp. Katić rekao je da se na natjecanjima CC-a ne može stažirati. Gđa. Poljaković pitala je 
može li se priznati stažiranje na natjecanjima izvan RH na što je gosp. Valuh odgovorio da može 
ako je iste ili veće kategorije. 
Gđa. Poljaković smatra da se obzirom na situaciju može napraviti iznimka te prihvatiti uvjetne 
licence. 
Gđa. Knežević istaknula je da ako su FEI edukatori procijenili  da osobe koje su sudjelovale na edukaciji 
mogu suditi određeni rang natjecanja da se iznimno može podržati takva ocjena u otežanim uvjetima 
kakvi sada postoje. Stoga je potrebno napisati odluku kojom će se limitirati do kad suci moraju 
zadovoljiti ostale uvjete. 
Gosp. Valuh je  predložio da se licenca ograniči na 6 mjeseci te da se nakon toga sagleda tko je što 
napravio vezano uz daljnju edukaciju odnosno potrebna stažiranja. Predloženo je da se licenca uvjetno 
odobri te označi sa oznakom CC te da vrijedi samo do 31.12.2025.god.. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
9.4. Ostalo 
 
Veterinarski odbor dostavio je zapisnik sa svoje zadnje sjednice uključujući i listu veterinara koja će biti 
objavljena na stranici te sa koje će organizatori moći birati veterinare za svoja natjecanja. 
 
Gđa. Knežević napomenula je kako se još uvijek čeka odobrenje Općeg pravilnika od strane 
Ministarstva poljoprivrede a nakon čega će se moći izraditi i ostali pravilnici. 
 
Gđa. Poljaković obavijestila je prisutne da je od Ministarstva znanosti stiglo rješenje o priznavanju 
mikrokvalifikacija za konjički sport a koji se odnosi na sve discipline konjičkog sporta. 
Specijalni dio biti će razdvojen po dsciplinama. 
 
Gđa. Brnić pitala je mogu li se male promjene u pravilniku ažurirati bez slanja u HOO na suglasnost na 
što je gđa. Knežević rekla da mogu samo ako  izmjene nisu suštinske . 
 
Gđa. Brnić napomenula je kako HOO ne prepoznaje pony jahače kod kategorizcije sportaša te je  pitala 
da li bi se to moglo revidirati za 2025.god.. 
Gđa. Poljaković je rekla da se svake godine od nacionalnih saveza traži revizija kriterija za kategorizaciju 
i da je za ovu godinu prihvaćen manji dio prijedloga HKSa te zamolila da Odbor za dresuru dostavi 
prijedlog izumjena vezano za pony kategoriju jahača, a koji će biti upućen HOO za 2026. godinu 
 
Gosp. Katić rekao je da je FEI promijenio dresurni test za zaprežna natjecanja te je  zamolio je da se ta 
promjena usvoji. Prijedlog je usvojen a testovi će biti dostavljeni u Ured za objavu. 
 
Gosp. Valuh rekao je osvrnuo se na prijedlog ZKS-a da se sutkinju Tanju Vaniš izuzme iz dresurnih 
natjecanja zbog provođenja disciplinskog postupka te da nije suglasan s prijedlogom ZKS-a a poglavito  
da oni ne mogu tražiti od svojih članica izuzeće. 
Gđa. Knežević rekla je da Stegovno povjerenstvo u ovom predmetu radi svoj posao te da zahtjev ZKS-
a djeluje kao pritisak. 



Gosp. Valuh rekao je da se na ovaj način sudac diskreditira a gđa. Poljaković istaknula je da ZKS na ovaj 
način traži nešto za što nije ovlašten. 
Gđa. Knežević je rekla da se ovakav način komunikacije neće tolerirati te da će se pripremiti odgovor 
ZKS-u. 
 
Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda gđa. Poljaković rekla je da idući sastanak IO-a planira 
za lipanj te zahvalila svim prisutnima na odazivu. 
 
Sastanak je završio u 21.15 sati. 
 
Zapisničar 
Martina Hercigonja 
 
 
 

 


